
Zápisnica z konferencie 
Oblastného stolnotenisového zväzu Žiar nad Hronom, 

konanej 1.8.2011 vo Vyhniach. 
 

 

Program konferencie: 

1) Zahájenie – schválenie programu rokovania 
2) Voľba návrhovej komisie 
3) Správa o činnosti VV ObSTZ 
4) Správa o hospodárení 
5) Zhodnotenie súťaží riadených ObSTZ ;  odovzdanie diplomov 
6) Informácia o konferencii KSTZ BB a celoslovenskej konferencii SSTZ a zmenách prijatých na 
    týchto konferenciách 
7) Registrovanie hráčov v súťažiach oblastných zväzov (IV. a V. liga) 
8) Rôzne a diskusia 
9) Uznesenie a záver. 
 
Prítomní:  Ing. Jaroslav Zliechovec, JUDr. Igor Valent, Ing. Jozef Barniak, Ivan Šedivec, Dušan 
Rendla, Branislav Jakuš, Ing. Filip Turčan, Peter Škvarka, Ľubomír Bialek, Ing. Ľubor Kraus, 
RNDr. Emil Ďurovič, Peter Širáň, Richard Vihara, Ladislav Prokaj, Štefan Oravec 
 
Priebeh rokovania 

Ad. 1) - Ing. Zliechovec privítal všetkých hostí konferencie a oboznámil ich s programom 
konferencie.  

- program konferencie bol schválený 
Ad. 2) - Voľba návrhovej komisie – členovia Šedivec, Ing.Barniak, Ing. Turčan 
Ad. 3) - Ing. Zliechovec informoval o práci VV ObSTZ ZH v ročníku 2010/2011. Riadenie 

dlhodobých súťaží dospelých I. a II. trieda, turnaje dospelých, bodovacie turnaje 
mládeže, MO žiactva a TOP 10 žiakov a dorastencov. Hodnotiacu správu komisie 
mládeže predniesol Ing. Barniak. 

Ad. 4) - Ing. Zliechovec predniesol správu o hospodárení ObSTZ ZH za obdobie 6/2010 – 
7/2011 

Ad. 5) - Ing. Zliechovec vyhodnotil súťaže I. a II. triedy mužov, a odovzdal diplomy prvým trom 
družstvám v sezóne 2010/2011 

Ad. 6) - Ing. Zliechovec a Ing. Barniak  informovali o konferencii KSTZ BB a celoslovenskej 
konferencii SSTZ  a o zmenách prijatých na týchto konferenciách.   

Ad. 7) - Ing. Zliechovec informoval o otvorenom liste predsedu KSTZ BB Ing. Pétera ohľadom 
registrovania hráčov IV. líg oblastných zväzov Banskobystrického kraja. Padlo 
niekoľko návrhov ako danú situáciu riešiť napokon následným hlasovaním sa 
rozhodlo:  
1. Registrovať hráčov V. a IV. ligy od nasledujúceho ročníka 2011/2012 - neschválené 
2. Registrovať hráčov IV. ligy od nasledujúceho ročníka 2011/2012 - schválené     

 
Ad.8) - Ing. Zliechovec vyzval kluby k náprave pri zasielaní zápisov pre vyhodnocovanie súťaží 

-p. Oravec poznamenal, že aj napriek neregistrovaniu hráčov  II. triedy je potrebné 
sledovať týchto hráčov pri prestupoch z klubu do klubu. K tomuto účelu budú vydané 
interné preukazy Oblastným stolnotenisovým zväzom ZH.  

 
 



Ad.9) -Uznesenie:  
- Konferencia berie na vedomie správu o činnosti VV ObSTZ ZH  
- Konferencia berie na vedomie správu o hospodárení ObSTZ ZH 
- Registrovať hráčov V.  ligy od nasledujúceho ročníka 2011/2012 - neschválené 

- Registrovať hráčov IV. ligy od nasledujúceho ročníka 2011/2012 - schválené     

 
 
 Záver 
- Ing. Zliechovec poďakoval delegátom za účasť 
 
 
1.8.2011 vo Vyhniach                             Zapísal : Jaroslav Zliechovec 

                  Overil: Igor Valent, Ivan Šedivec 


